
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۶۷۶۲

تاریخ ارسال پرسش: ۰۸:۱۲:۳۵ ۱۳۹۸/۱۲/۱۵

متن پرسش

سلام: با توجه به اینکه علامه حسن زاده به علم جفر آشنایی دارند. چرا از طریق این علم داروی بیماری

کرونا را حساب نمی کنند و به اطلاع مردم برسانند؟ و یا اگر این کار انجام شده پاسخ چیست؟ با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: بنده چیزی از علم جفر نمیدانم که آیا در این رابطهها هم نقش و تأثیر دارد

یا نه. موفق باشید


